
About Dashed To Shivers 

Dashed To Shivers is a dynamic force in the world of alternative rock. Hailing from diverse 
musical backgrounds, this four-piece ensemble blends their unique talents to create a sound 
that's both emotionally charged and irresistibly catchy.


Formed in 2018, Dashed To Shivers embarked on a musical journey driven by a shared passion 
for crafting music that resonates with listeners on a profound level. Their music defies genre 
boundaries, fusing elements of indie rock, post-punk, and scream-elememts to create a sonic 
landscape that's as captivating as it is original.


At the heart of Dashed To Shivers are thought-provoking lyrics that delve into the complexities of 
life, love, and the human experience. Lead vocalist Sebastian Kavermann delivers each lyric with 
raw emotion, drawing the audience into a world of introspection and self-discovery.


The band's powerful live performances are a testament to their commitment to their craft. With 
energetic stage presence and a genuine connection with their audience, Dashed To Shivers leaves 
a lasting impression on anyone lucky enough to witness their shows.


With a growing fan base and an unwavering dedication to their art, Dashed To Shivers is a band 
poised for greatness. Keep an eye out for their upcoming tour dates and new music releases, as 
they continue to push the boundaries of what's possible in the world of alternative rock.


Follow Dashed To Shivers on social media and Spotify to stay updated on their latest music and 
performances, and join them on their journey through the captivating realms of sound and 
emotion.


Dashed To Shivers are:  

Sebastian Kavermann - Vocals 


Dominik Fark - Vocals, Guitar, Synth and Songwriting 


André Nutsch - Guitar and backing Vocals 


Stefan Lohmann - Drums 


---


Über Dashed To Shivers 

Dashed To Shivers ist eine dynamische Kraft in der Welt des Alternative Rock. Mit 
unterschiedlichen musikalischen Hintergründen stammend, verschmelzt dieses Quartett seine 
einzigartigen Talente, um einen Sound zu kreieren, der sowohl emotional aufgeladen als auch 
unwiderstehlich eingängig ist.


Im Jahr 2018 gegründet, begab sich Dashed To Shivers auf eine musikalische Reise, angetrieben 
von einer gemeinsamen Leidenschaft, Musik zu schaffen, die auf einer tiefen Ebene bei den 
Zuhörern mitschwingt. Ihre Musik trotzt Genre-Grenzen und vereint Elemente des Indie-Rock, 
Post-Punk und Screamo-Elementen, um eine klangliche Landschaft zu schaffen, die ebenso 
fesselnd wie originell ist.


Im Herzen von Dashed To Shivers befinden sich zum Nachdenken anregende Texte, die sich mit 
den Komplexitäten des Lebens, der Liebe und der menschlichen Erfahrung auseinandersetzen. 



Lead-Sänger Sebastian Kavermann trägt jeden Text mit roher Emotion vor und zieht das Publikum 
in eine Welt der Introspektion und Selbstentdeckung.


Die kraftvollen Live-Auftritte der Band sind ein Beweis für ihre Hingabe an ihr Handwerk. Mit 
energetischer Bühnenpräsenz und einer echten Verbindung zum Publikum hinterlässt Dashed To 
Shivers einen bleibenden Eindruck bei jedem, der das Glück hat, ihre Shows zu erleben.


Mit einer wachsenden Fangemeinde und einer unerschütterlichen Hingabe an ihre Kunst ist 
Dashed To Shivers eine Band, die für Größe bestimmt ist. Behaltet bevorstehende Tourdaten und 
neue Musikveröffentlichungen im Blick, während sie weiterhin die Grenzen dessen, was im 
Bereich des Alternative Rock möglich ist, ausloten.


Folgt  Dashed To Shivers auf sozialen Medien und Spotify, um über ihre neueste Musik und 
Auftritte auf dem Laufenden zu bleiben, und begleiten Sie auf ihrer Reise durch die fesselnden 
Bereiche von Klang und Emotion.


Dashed To Shivers sind:  

Sebastian Kavermann - Vocals 


Dominik Fark - Vocals, Guitar, Synth und Songwriting 


André Nutsch - Guitar and backing Vocals 


Stefan Lohmann - Drums 



